
شهید مدافع حرم مسلم خیزاب:
رویسنگمزارمبنویسیدتشنهنابودیصهیونیستها

 شــهید مدافع حرم مسلم خیزاب فرمانده  
گردان یا زهرا)س( از لشکر 14 امام حسین)ع( 

در سوریه بود. 
وی برای دفــاع از حرم حضرت زینب)س( 
و با آرزوی نابودی رژیم صهیونیســتی و آزادی 
قدس به جبهه مقاومت پیوســت و ســال94 
در ســوریه به شــهادت رســید. آنچنان که در 
وصیت نامه اش نوشته اســت: روي سنگ قبرم 

بنویسید که »تشنه نابودي صهیونیست ها بوده و هستم و بهترین روزم، روز 
نابودي صهیونیست هاست«. 

در بخش دیگری از وصیتنامه این شــهید می خوانیم: حاضر نیستم که 
هیچ کس برایم مشکي بپوشد و عزا نگه دارد و کار خیري را به تعویق بیندازد 
و راضي نیستم که همکارانم از وقت کاري خود زده و در مراسم من شرکت 
کنند... از خدا بخواهید ثواب همه مجاهدت ها و رشــادت هاي لشکریان امام 
حســین)ع( را در همه جــا و همه حالات هم رتبه و هــم درجه و هم مقام 
شــهداي عزیز بدر و احد و خندق و صفین و جمل و کربلا قرار دهد و ما را 
از زمره بهترین یاوران ولایت و امام عصر)عج( برشــمرد و نگذارید که پرچم 
عزت و اقتدار اسلام و انقلاب عزیز لحظاتي از سرافرازي بایستد و مایه عزت و 
آبروي لشکر 14 امام حسین)ع( باشید و امیدوارم که خداوند شهادت مرا در 
گــردان حضرت زهرا)س( رقم بزند و مرا نوکر و خادم بهترین یاران علي)ع( 

قرار دهد و تا آخرین لحظه دست از حمایت ولي و رهبر عزیزم برنداریم...

حدیث دشت عشق

تاتنهام هم مشتری رودریگو شد 
رودریگو یکی از بازیکنانی است که احتمال جدایی اش از رئال مادرید در 
تابســتان زیاد است. ســبک بازی این بازیکن برزیلی مورد پسند ژابی آلونسو 
ســرمربی جدید رئال مادرید نیست و این باعث شــده تا گمانه زنی ها درباره 
جدایی او زیاد باشــد. این در حالی اســت کــه او در دوران کارلو آنچلوتی از 
بازیکنان تاثیرگذار تیمش بود. رودریگو مشتریان زیادی دارد و تاتنهام هم به 
جمع تیم هایی پیوست که به جذب این بازیکن علاقه دارند. روزنامه اسپانیایی 
»آس« گزارش داد که باشــگاه تاتنهام به طور رسمی وارد رقابت برای جذب 
رودریگو شده اســت. بر اساس این گزارش، دنیل لوی، رئیس باشگاه تاتنهام، 
قصد دارد از رابطه قوی بین دو باشگاه استفاده کند تا به توافقی ایده آل دست 
یابد که به تیم لندن امکان دهد رودریگو را با قیمتی کمتر از ارزش فعلی او در 
بازار نقل و انتقالات به دست آورد. طبق اعلام رسانه ها رئال مادرید این بازیکن 
را بیــش از 9۰ میلیون یورو ارزش گذاری کــرده، در حالی که تاتنهام امیدوار 

است بتواند این مبلغ را به طور قابل توجهی کاهش دهد.
سباستین فتل از نامزدی برای ریاست FIA انصراف داد 

سباســتین فتل، راننده مطــرح آلمانی و قهرمان چهار دوره مســابقات 
فرمول یک درباره احتمال نامزدی خود برای ریاســت فدراســیون بین المللی 
اتومبیلرانی )FIA( اظهار نظر کرد. ریاســت این نهــاد مهم که متولی اصلی 
قوانین و نظارت بر مسابقات اتومبیلرانی در سطح جهانی است، در حال حاضر 
بر عهده محمد بن ســلیم اماراتی قرار دارد. فتل در پاســخ به پرسشی درباره 
تمایلش برای کاندیداتوری در انتخابات آینده این فدراسیون که قرار است در 
 FIA دسامبر 2۰25 برگزار شــود، گفت: من با مسئولیت ها و وظایف رئیس
به طور کامل آشنا نیستم و نمی توانم به طور دقیق درباره آن نظر بدهم؛ البته 
ایده هایی در ذهن دارم اما این برای تصمیم گیری کافی نیست و در حال حاضر 

بیان آنها معنی ندارد.
فرگوسن قرضی به رُم پیوست 

باشگاه رُم دیروز )چهارشنبه( به طور رسمی خبر از به خدمت گرفتن ایوان 
فرگوســن از برایتون با قرارداد قرضی یکساله داد. انتقال این مهاجم ایرلندی 
به جمع شاگردان گاســپرینی با قراردادی قرضی به ارزش 3 میلیون یورویی 
و با بند خرید 38 میلیون یورویی انجام شــد. ایوان فرگوســن 2۰ ساله که از 
ســال 2۰21 در عضویت باشگاه برایتون اســت، در این مدت در 8۰ بازی از 
رقابت های مختلف برای این تیم لیگ برتری به میدان رفته و آمار 17 گل زده 
و 6 پاس گل را از خود برجای گذاشته است. او در نیمه دوم فصل اخیر هم به 
طور قرضی راهی وســتهام شد و در 8 بازی که برای چکش ها به میدان رفت، 

نتوانست گلی به ثمر برساند.
مخالفت تن هاخ با جدایی ژاکا از لورکوزن

باشگاه بایرلورکوزن که در پنجره نقل وانتقالات تابستانی جاری سه بازیکن 
مهم خود یعنی فلورین ویرتس، ژرمی فریمپونگ و جاناتان تاه را از دست داده، 
حالا خبر می رسد که گرانیت ژاکا هم در پی جدایی از این تیم بوندس  لیگایی 
است. خوسه نوگوئرا مدیر برنامه های  هافبک پیشین آرسنال روز سه شنبه در 
گفت وگو با رسانه های آلمانی اعلام کرد که این بازیکن با باشگاه ساندرلند به 
توافق رســیده است. طبق گزارش های منتشر شده؛ گرانیت ژاکا که با باشگاه 
ســاندرلند برای عقد قراردادی سه ساله با قابلیت تمدید برای سال چهارم به 
توافق رسیده، به اطلاع باشگاه بایرلورکوزن رسانده که به دنبال جدایی از این 
تیم و پیوستن به این تیم لیگ برتری است. مذاکرات بین دو باشگاه در جریان 
اســت، این در حالی است که لورکوزن حاضر نیست  هافبک سوئیسی اش را با 
رقمی کمتر از 2۰ میلیون یورو از دســت دهد. اریک تن هاخ سرمربی جدید 
بایرلورکوزن اما در اردوی پیش فصل این تیم در برزیل، درخصوص شــایعات 
پیرامون  هافبک سوئیسی اش گفت: مدیر برنامه های ژاکا هر چیزی که بخواهد 
می تواند بگوید، اما این باشگاه در این تابستان اجازه جدایی سه بازیکن مهمش 

را داده و ما دیگر به بازیکنی اجازه جدایی نخواهیم داد.

یک قرارداد دردسرساز دیگر در پرسپولیس
سردار دورسون مهاجم تیم پرسپولیس در گفت و گویی با یک رسانه  ترکیه ای 
مدعی شــد  بندی در قراردادش وجود دارد که به او اجازه می دهد اگر اســماعیل 
کارتال از پرســپولیس جدا شــود، او هم قراردادش را با سرخپوشــان فسخ کند. 
پیگیری خبرنگار تسنیم درباره این موضوع نشان می دهد که ادعای سردار دورسون 
درباره بند جدایی تا حد زیادی درست است و این بازیکن طبق  بندی که در قرارداد 
خود با سرخپوشان دارد- اکنون و با توجه به جدایی کارتال- می تواند از پرسپولیس 
جدا شود. نکته مهم درباره بند جدایی دورسون این است که بند یادشده در الحاقیه 
قرارداد این مهاجم ترکیه ای قرار دارد و به نوعی باشگاه پرسپولیس بعد از الحاقیه 
دردسرســاز در قرارداد علیرضا بیرانوند با باشگاه که در نهایت منجر به جدایی این 

دروازه بان شد، یک الحاقیه دردسرساز دیگر با دورسون به امضا رسانده است.
ساپینتو: آل کثیر را نمی خواهم!

پیوستن عیسی آل کثیر مهاجم فصل گذشته تیم فوتبال پرسپولیس به استقلال 
سر و صدای زیادی ایجاد کرد، به طوری که هواداران هر دو تیم موضع گیری تندی 
علیه این بازیکن داشــتند. آل کثیر طبق لیست ریکاردو ساپینتو سرمربی استقلال 
جذب شد و هم علی تاجرنیا رئیس هیئت مدیره و هم ساعده سیما سخنگوی باشگاه 
اســتقلال اعلام کردند مهاجم سال گذشته پرســپولیس طبق درخواست سرمربی 
پرتغالی آبی پوشان به خدمت گرفته شده است اما روز گذشته، ساپینتو در تماس با 
مدیران استقلال اعلام کرد که این بازیکن را نمی خواهد! شاید ساپینتو تصور نمی کرد 
که هجمه های زیادی بابت خرید آل کثیر به وجود بیاید و به همین دلیل به مسئولان 
استقلال اعلام کرد او را نمی خواهد، اما باشگاه استقلال با آل کثیر قرارداد بسته است. 
این روزها آشفتگی و تصمیم های عجیب و غریبی در استقلال دیده می شود که نشان 

می دهد نباید خیلی فصل خوبی را برای آبی ها انتظار داشت.
فکری سرمربی نفت و گاز گچساران شد 

محمود فکری به عنوان ســرمربی جدید تیم فوتبال نفت و گاز گچساران 
انتخاب شــد. فکری فصل گذشته با مس شهر بابک به توفیقی دست نیافت. 

نفت و گاز گچساران در لیگ دسته اول فوتبال به میدان می رود. 
برکناری اکبرپور بعد از ۱۹ روز!

با اعلام رســمی مدیرعامل باشــگاه بعثت کرمانشــاه با سیاوش اکبرپور 
ســرمربی تیم فوتبال بزرگسالان قطع همکاری شــد. اکبرپور 19 روز پیش 

هدایت تیم دسته اولی بعثت را برعهده گرفته بود!
جدایی حسینی از استقلال قطعی شد؟

پس از کش وقوس های فراوان درباره ادامه همکاری سیدحســین حسینی با 
اســتقلال، حالا خبر می رسد که مذاکرات نهائی با باشگاه تراکتور انجام شده و این 
انتقال در آستانه رسمی شدن قرار دارد. حسینی که یکی از چهره های مهم دروازه 

استقلال طی سال های اخیر بود، حالا باید در تبریز به دنبال آینده ای تازه باشد.
علی محمدی به ذوب آهن پیوست 

با اعلام رسمی باشگاه ذوب آهن اصفهان جلال الدین علی محمدی،  هافبک 
اسبق سپاهان به جمع یاران قاسم حدادی فر پیوست. 

معاون توسعه ورزش بانوان وزارت ورزش با اشاره به حضور پررنگ 
 بانوان در بازی های جهانی چین گفت: ورزشکاران ایران در چنگدو 

فقط برای مدال رقابت نمی کنند بلکه پیام فرهنگی بزرگی دارند.
در آســتانه اعزام کاروان ایران به بازی هــای جهانی چنگدو چین فریبا 
محمدیان معاون توسعه ورزش بانوان با حضور در برنامه تلویزیونی به تشریح 
اهمیت این بازی ها پرداخت و گفت: در آستانه اعزام کاروان ایران به مسابقات 
جهانی هســتیم. تقریباً تا دو هفته دیگر این اتفــاق بزرگ رخ می دهد. این 
مسابقات به نوعی المپیک رشته های غیرالمپیکی محسوب می شود با همان 
ســاختار تشریفاتی و آیینی مشــابه المپیک، اما با حضور رشته هایی که در 
المپیک نیستند برگزار می شود. این بازی ها از سال 1981 آغاز و تاکنون 11 
دوره برگزار شده اســت. ایران در شش دوره گذشته حضور داشته و امسال 

ایران در دوازدهمین دوره شرکت می کند.
سرپرست کاروان ایران در بازی های جهانی چنگدو ادامه داد: کاروان ایران 
با 3۰ ورزشکار در این رقابت ها شرکت می کند که از این تعداد، 21 نفر دختر و 
9 نفر پسر تشکیل می دهد که در 9 رشته به رقابت خواهند پرداخت. محمدیان 
با اشــاره به حضور پررنگ بانوان در بازی هــای جهانی چین تصریح کرد: این 
مهم نشان می دهد که ورزشــکاران زن در این فرآیند چه سهم بزرگی را ایفا 
می کنند. انتخاب این ورزشکاران نه به صورت تصادفی، بلکه بر پایه توانمندی ها 
و ظرفیت های تخصصی آن ها انجام شده است. بازی های جهانی چین فرصتی 
برای دیده شدن این ورزشکاران است. وی خاطرنشان کرد: دختران ایران زمین 
هر بار که سرود جمهوری اسلامی ایران نواخته می شود یا پرچم کشورمان به 
اهتزاز درمی آید، فراتر از نقش ورزشی خود عمل می کنند. آنها با سلام نظامی 
به دنیا نشــان دادند که زنان ایرانی در کنار مدافعان وطن، ایستاده اند. معاون 
توسعه ورزش بانوان تاکید کرد: ما باور داریم که میدان ورزشی فقط مسابقه یا 
نمایش مهارت ها نیست، میدان ورزش انعکاس فرهنگ است، انعکاس باورها، 
انعکاس حکمرانی خوب و انســجام اجتماعی است. همان طور که دختران ما 
در عرصه دفاع از وطن در میادین ورزشی نقش آفرینی می کنند، جامعه نیز از 
نتایج آنها اســتقبال می کند. محمدیان افزود: دنیامالی همواره تأکید دارند که 
ظرفیت دختران ما بیشــتر از چیزی اســت که امروز دیده می شود. ما در تیم 
مدیریتی او موظف هستیم مســیرهایی را طراحی کنیم که این ظرفیت های 
بالقوه به بالفعل تبدیل شــود. دختران ما فقط برای مدال به بازی های جهانی 

نمی روند، آنها پیام فرهنگی و اجتماعی بزرگی را نیز به همراه دارند.

انتخاب روبرتو پیاتزا به عنوان سرمربی تیم ملی والیبال نشان داد که 
فدراسیون والیبال این بار در ریل درست قرار گرفته است.

هشــتمی تیم ملی والیبال ایران در لیگ ملت هــا 2۰25، نویدبخش روز های 
روشــن است. تیم ملی والیبال ایران بعد از تجربه تلخ دو سال قبل، این فصل را با 
روبرتو پیاتزای ایتالیایی استارت زد. مردی که خیلی ها رد پای ولاسکو را در سبک و 
سیاق کارش می بینند. او که با هدف حضور در المپیک به تهران پا گذاشته، همان 
اول اسم بازیکنانی را در لیستش نوشت که بتواند برای المپیک 2۰28 لس آنجلس 
روی آنها حساب کند. او شروع کار را به محمدرضا تندروان دستیار ایرانی اش سپرد 
اما خیلی ریز و دقیق پیگیر کار بود و حتی از حاشیه ها با خبر بود. پیاتزا دیر به تهران 
آمد و بعد از 13 روز تمرین با شاگردانش در پایتخت و 1۰ روزی هم در ایتالیا تیمش 
را تمرین داد، در دو بازی تدارکاتی مقابل ایتالیا هم محک زد و بعد برای رقابت های 

هفته اول لیگ ملت ها به برزیل رفت.
شاگردان او هفته اول را مثل همیشه با باخت مقابل تیم میزبان شروع کردند. 
تیم در بازی دوم به مصاف آمریکا رفت، درســت بامــداد 23 خردادماه همزمان با 
تجاوز رژیم صهیونی به خاک ایران. خبر بد که به بازیکنان رسید، با به هم ریختن 
روحیه ملی پوشان کار پیاتزا و همکارانش سخت تر شد. شاگردان او بازی اسلوونی را 
هم 3-2 باختند، اما هفته اول را با پیروزی 3-2 مقابل اوکراین تمام کردند. هرچند 
دوری از خانواده و نگرانی حال و روز خوشی را برای بازیکنان نگذاشته بود، اما پیاتزا 
جدای از تمرین فنی، لحظه ای از حال آنها غافل نشد و با ریکاوری روحی و ذهنی 
روی تک تک بازیکنان آنها را برای هفته دوم آماده کرد. کاری که در هفته دوم به 
میزبانی صربستان جواب داد و تیم با انگیزه و جنگندگی بیشتری به میدان رفت و 
رقابت ها را با شکست صربستان با نتیجه 3- یک شروع کرد، به آرژانتین و هلند هم 
رحم نکرد و به ترتیب با نتیجه 3- یک و 3-2 برد و تنها باخت این هفته ایران به 
آلمان با نتیجه 3- یک بود. هفته سوم، هفته ای بود که ایران برای صعود به دور نهائی 
لیگ ملت ها با غول های دنیا مسابقه داشت. هر چند بازی اول را ایران مقابل لهستان 
میزبان 3- 2 باخت، اما بازیکنان پیاتزا جنگنده ظاهر شدند و بازیشان به دل نشست. 
چین دومین حریف ایران بود که مقابل ایران با انگیزه حرفی برای گفتن نداشت و 
به گفته امیرحسین اسفندیار تیم ایران با پیروزی 3- صفر ثابت کرد هنوز درآسیا 
حرف اول را می زند. فرانســه سومین حریف ایران بود، شاگردان پیاتزا شروع خوبی 
داشتند، اما وقتی ست اول را باختند کار تمام شد و نتیجه 3- صفر به نام قهرمان 
المپیک نوشته شد.  با این باخت مسیرصعود ایران به دور نهائی سخت شد و مثل 
کلاف سردرگم چرا که تیم های برزیل، ایتالیا، ژاپن و لهستان چهار تیم بالای جدول 
صعودشان قطعی بود و چین هم با استفاده از امتیاز میزبانی دور نهائی، حضورش 
در مرحله نهائی قطعی بود؛ بنابراین می ماند سه سهمیه دیگر. از طرف دیگر بین 17 
تیم مانده؛ ترکیه، هلند و صربستان سه تیم ته جدولی هم امیدشان برای صعود به 
دور نهائی ناامید شد اما 6 تیم ایران، اوکراین، فرانسه، کوبا، آمریکا، اسلوونی با هم سر 
سه سهمیه جدال سختی داشتند. با این حال پیاتزا مرد شماره یک نیمکت ایران به 
شاگردانش تاکید کرد: »بدون حساب و کتاب، بروید بجنگید و از بازی لذت ببرید.«
جمله ای که حکم شارژ مضاعف شاگردانش را داشت و نتیجه اش پیروزی 3- 
صفر مقابل بلغارســتان بود. بردی که ایران را با 6 برد و 19 امتیاز به جمع 8 تیم 
اول جدول رده بندی رساند. اتفاق خوبی که نوید آینده روشن را برای والیبال ایران 
دارد. شــاید به خاطر همین بود که پیاتزا هم بعــد از این برد گفت: »به بازیکنانم 
خیلی افتخار می کنم و می خواستیم امروز نشان بدهیم که توانایی انجام هر کاری را 
داریم.« هرچند صعودش به دور نهائی به نتیجه بازی دیگری ربط پیدا کرد. پیروزی 
صربستان مقابل اسلوونی، حکم نردبان ایران را به دور بعد داشت و به همین خاطر 
ایرانی ها در صفحه فدراســیون والیبال صربســتان از آن ها خواستند تا اسلوونی را 
ببرند و با دو ست اولی که صربستان برد، امید ها بیشتر شد، اما کامبک اسلوونی و 
بــرد 3-2 همه امید ایران را برای صعود نا امید کرد. هرچند تیم به دور نهائی لیگ 
ملت ها نرســید، اما بازی های دلچســب تیم ملی والیبال با هدایت رو به روتو پیاتزا 
دوباره شــادی را به مردم ایران هدیه کرد. هرچند مرد ایتالیایی زمان زیادی با تیم 
ملی والیبال ایران سر نکرده، اما عملکردش در لیگ ملت ها و بازگشت تیم به جمع 
هشت تیم اول و صعود سه پله ای در رنکینگ جهانی مهر تایید بر موفقیت او می زند. 
حتی نشان می دهد انتخاب پیاتزا، توسط سید میلاد تقوی رئیس فدراسیون والیبال 
بهترین انتخاب بود. نتایج تیم ملی والیبال در لیگ ملت های امسال باز هم نشان داد 
اگر دست به انتخاب درست بزنیم معامله برد- برد برای ورزش کشورمان به ارمغان 
می آوریم. پیاتزا نشان داد اگر مربی صاحب سبک و ایده باشد حتی اگر دیرهنگام هم 
به تیم اضافه شود می تواند اثرگذاری مثبت خود را بگذارد. روند نتیجه گیری و زنده 
شدن دوباره والیبال ایران در عرصه بین المللی نشان می دهد که این بار فدراسیون 
والیبال مســیر درســت را انتخاب کرده و این بار استفاده از مربی خارجی نه تنها 

زیان بار نبوده بلکه والیبال را در ریل درستش قرار داده است. 
حالا مسئولیت فدراسیون والیبال برای حفظ این روند و ادامه همکاری با مربی 

که توانسته والیبال را از رکورد خارج کند سخت تر شده است.

رئیس جدید فدراســیون کاراته در حالی موفقیت در بازی های آسیایی 
ناگویا را مهم ترین هدف کوتاه مدت خود اعلام کرده که به نظر می رسد در 

مسیر تحقق این هدف کار دشواری پیش رو داشته باشد.
مســعود رهنما شنبه هفته جاری در یک رقابت نزدیک و نفس گیر با سیدحسن 
طباطبایی موفق شــد سکان هدایت فدراســیون کاراته را در دست بگیرد. وی بعد از 
پایان مجمع 28 تیرماه از موفقیت در بازی های آســیایی ناگویا به عنوان هدف اصلی 
خود صحبت و عنوان داشت که تمام تلاشش را می کند تا این هدف محقق شود. در 
مســیر تحقق این هدف مهم مشکلات و سختی های فراوانی پیش روی رئیس جدید 
فدراســیون پر چالش کاراته قرار دارد که بر شــمردن آنها شاید نقشه راهی متفاوت 
پیش روی وی قرار دهد. بر اساس اعلام خبرگزاری مهر مهم ترین نکته ای که می تواند 
چالشی جدی برای رهنما باشد، قول هایی است که او برای رسیدن به صندلی ریاست 
به برخی اهالی کاراته داده اســت. رئیس منتخب در جریان برگزاری مجمع اعضای 
هیئت  رئیسه را معرفی نکرد. وی به صراحت اعلام کرد که در مسیر رایزنی خود برای 
نشســتن روی صندلی ریاست، قول هایی را به برخی افراد داده که پس از بررسی در 
مجمع آتی اعضای هیئت رئیســه را انتخاب و معرفی خواهد کرد.هومان عســگری و 
سعید نصرالهی دو نفر از نامزدهای مدعی پیروزی در انتخابات که هر کدام چند رأی 
هم داشتند، به شرط حضور در تیم مدیریتی رهنما از رقابت انتخاباتی انصراف دادند. 
از ســوی دیگر مرد پرنفوذ کاراته علاقه مند به صندلی دبیری فدراسیون است. او که 
بــه زعم خود کمک زیادی به موفقیت رئیس جدید کرده، منتظر صدور حکم دبیری 
اســت. البته به برخی ها نیز حضور در هیئت رئیسه و برخی در بخش فنی وعده هایی 
داده اســت. در این شرایط رهنما قبل از هر کاری باید تکلیف قول ها و وعده هایی که 
داده مشــخص کند. شک نداشته باشــید که در این مسیر چالشی جدی پیش روی 
رئیس جدید فدراســیون قرار دارد. شنیده شده که یکی از همین مدعیان همان روز 
مجمع دلخوری خود از عدم معرفی به عنوان نایب رئیس را به گوش رهنما رســانده 
است. در هر صورت مدیریت نشدن این دست مسائل وی را با حاشیه های متفاوتی در 

بدو مدیریت مواجه خواهد ساخت.

موضــوع دیگــری که همین ابتدای کار برای رهنما چالشــی جدی محســوب 
می شــود، 45 هزار دلاری است که در ســفر تیم ملی به ازبکستان مفقود شد و پس 
از حاشــیه های مربوط به آن به دســت فراموشی سپرده شــد. فدراسیون کاراته که 
در زمان اعزام تیم ملی به مســابقات قهرمانی آســیا با مشکل نقدینگی مواجه بود از 
عبدالرضا صحرانورد دبیر اجرائی ســازمان تیم های ملی 3۰ هزار دلار و سید شهرام 
هــروی هم 1۰ هزار دلار با اخذ رســید از سرپرســت برای انجام امــور تیم ملی در 
تاشــکند به وی تحویل دادند. پولی که مفقود شــده باید تکلیفش مشخص شود. در 
واقع پرداخت دینی که سرپرســت موجب آن بوده بر عهده رئیس جدید فدراسیون 
است. موضوع سوم بخش فنی کاراته است. نتایج تیم ملی در مسابقات قهرمانی آسیا، 
کسب سهمیه های محدود برای حضور در مسابقات قهرمانی جهان و نتایج سینوسی 
کاراته کاها در رقابت های مختلف بخصوص کاراته وان ها نشــان از کار دشــوار رهنما 
در ایــن بخش دارد. به جرأت می توان گفت تیم ملی ایران خالی از ســتاره شــده و 
برای ســاختن آن کار دشــوار و راه طولانی است. رهنما خود سابقه هدایت تیم ملی 
را در کارنامه دارد باید با دقت نظر بیشــتری همکارانش در بخش فنی را رصد کرده 
و اگر نیاز باشــد تغییر ایجاد خواهد کرد. نکته چهارم هــم رأی نزدیک رهنما برای 
نشستن روی صندلی ریاســت فدراسیون است. سید حسن طباطبایی هشت ماه در 
فدراســیون حضور نداشت، سرپرست فدراســیون برای هیئت های کاراته 1۰ استان 
سرپرست تعیین کرد و اعضای کمیسیون های مربیان و داوران دستخوش تغییر شد. 
طباطبایی در فضای مجازی هم که مورد ســخت ترین و بدترین توهین ها قرار گرفت 
ولی با این شــرایط دور اول رأی گیری از رهنما پیشــی گرفت و دور دوم با اختلاف 
یک رأی، صندلی ریاســت را از دست داد. این رقابت نزدیک می تواند پیامی واضح و 
 شفاف باشد که این صندلی ریاســت، جایگاهی لرزان برای رهنماست. در پایان باید 
 اشــاره کنیم کــه فصل جدیــدی پیــش روی کاراته ایــران قرار گرفتــه و رئیس 
بــا  می توانــد  دارد،  اختیــار  در  را  مجمــع  از  نیمــی  حمایــت  کــه  جدیــد 
 تصمیم هــای درســت و بــه کارگیری نیروهــای توانمنــد و البتــه دوری از افراد 

معلوم الحال کاراته را در مسیری درست و صحیح هدایت کند.

چالشهایرهنمادرکاراته؛از۴۵هزاردلارگمشدهتاوعدهتقسیمپستها! اخبار کوتاه از فوتبال

ورزشی

سرویس ورزشی-
فدراسیون کشــتی ایران هفته آینده در پاسخ به 
فدراسیون کشتی آذربایجان، مخالفت رسمی خود را با 
حضور امیررضا معصومی در تیم ملی آذربایجان اعلام 

خواهد کرد.
امیررضــا معصومــی آزادکار وزن 125 کیلوگرم ایران و 
دارنده مدال هــای طلای نوجوانان، جوانان و امیدهای جهان 
مدتی است به همراه پدرش فردین معصومی عازم باکو شده و 
ضمن حضور در اردوی تیم ملی آذربایجان، مذاکرات رسمی 
را با مســئولان کشتی این کشور برای پیوستن به آذربایجان 
داشته است. بر همین اساس نیز فدراسیون کشتی آذربایجان 
روز سه شنبه طی یک نامه رســمی خطاب به علیرضا دبیر، 
رئیس فدراســیون کشتی ایران خواســتار به خدمت گرفتن 

امیررضا معصومی در تیم ملی آذربایجان شد.
اما طبق اعلام خبرگزاری ایسنا، علیرضا دبیر همان طور 
کــه طی مدت اخیر بارها مخالفت رســمی خود را با حضور 
امیررضا معصومی به عنوان یک کشــتی گیر مطرح ایران در 
تیم ملی آذربایجان اعلام کرده، به هیچ عنوان با درخواســت 
آذربایجــان مبنی بــر به خدمت گرفتــن معصومی موافقت 
نخواهد کرد. در این میان آذربایجانی ها شدیدا خواستار جذب 
معصومی هســتند و آماده اند میلیاردها تومان برای جذب او 
نیز به فدراسیون کشتی ایران پرداخت کنند اما این موضوع 
نیز خللی در تصمیم فدراسیون کشتی ایران ایجاد نمی کند و 
به طور قطع ایران با درخواست آذربایجانی ها مخالفت خواهد 

کرد.
طبق شــنیده ها قرار است فدراسیون کشتی هفته آینده 
به صورت رســمی پاســخ مخالفت خود را طی یک نامه به 
فدراسیون کشتی آذربایجان ارسال کند. با توجه به مخالفت 
فدراســیون کشــتی ایران، معصومی برای اینکه بتواند برای 
آذربایجان کشــتی بگیرد باید 3 سال دور از میادین باشد که 
این موضوع لطمه زیادی به این کشتی گیر وارد خواهد کرد و 

به احتمال زیاد باعث لغو تصمیم معصومی خواهد شد.
درستکار: کشتی گرفتن زیر پرچم ایران افتخار است

دوری معصومی از اردوی تیم ملی باعث شــد که در دور 
جدید تمرینات تیم ملی کشتی آزاد، او به اردو دعوت نشود. 
درســتکار ســرمربی همین چند روز قبل پس از غیبت های 
متوالــی معصومــی و حضورش در اردوی تیم ملی کشــتی 
آذربایجــان، گفت: فکر می کنم به ایــن موضوع بیش از حد 
پرداخته شــده است. کشتی گرفتن زیر پرچم تیم ملی ایران 
افتخار اســت، حتی اگر پشــت خط تیم ملــی بمانیم. یک 
وقت در حق کســی ظلمی می شــود یا حق کشی می شود. 
قاطعانه می گویم اگر در ســنوات گذشته فدراسیون کشتی و 
کادرفنی تیم ملی کشتی گیری مثل امیرحسین زارع که جزو 
پرافتخارترین کشتی گیران تاریخ ایران است را داشتند، اصلا 
برای او انتخابی نمی گذاشتند ولی ما شرایط را مهیا کردیم و 

حتی معصومی را به قهرمانی آسیا بردیم. او را حفظ کردیم و 
برای آنها انتخابی گذاشتیم که او در انتخابی شکست خورد.

وی ادامــه داد: حالا دیگر قهر کردن و این حرف ها روی 
خوشــی ندارد. او باخته و اگر ناراحت است باید برود بیشتر 
تلاش و تمرین کند. کشــتی گرفتن زیر پرچم ایران افتخار 
بزرگی است. همه می دانند اگر فردین هدایتی، سنگین وزن 
تیم ملی کشــتی فرنگی به قهرمانــی جهان برود او هم مثل 
میرزازاده حتما طلا می گیــرد. او در انتخابی به میرزازاده به 
هر دلیلی باخت اما در اردوی تیم ملی برای مســابقات پیش 
رو حضور دارد. ما مســابقات مهمی پیــش رو داریم و اینکه 
بخواهیم با هوچی گری و شــلوغ کاری افکار عمومی را به هم 
بریزیم اصلا روی خوشی ندارد. اصلا وظیفه فدراسیون کشتی 

نیست پیگیر کسی باشد که بدون دلیل رفته است. 
ســرمربی تیم ملی کشــتی آزاد خاطرنشــان کرد: یک 

بــار با پدر او فردین معصومی هم صحبت کردم و قرار شــد 
امیررضا را به فدراسیون وصل کند و بیاید و صحبت کنیم و 
توضیحات او را بشنویم تا اگر حرف هایش منطقی بود دوباره 
به چرخه انتخابــی بازگردد اما هیچ خبری از آنها نشــد. از 
رسانه ها می خواهم به این موضوع بیش از اندازه نپردازند چرا 
که کشــتی گرفتن زیر پرچم ایران افتخاری است که نصیب 

هرکسی نمی شود.
معصومی تفکر حرفه ای داشته باشد

شکســت امیررضا معصومی در دیدار نهائی جام تختی 
برابر امیرحســین زارع موجب شــد تا این ستاره جوان قید 
اردوهای تیم ملی را بزند و راهی ارمنستان و سپس آذربایجان 
شود. به نظر می رسد معصومی که به همراه پدر خود )فردین( 
بایــد بیش از پیش تکلیف خود را با ورزش ایران مشــخص 
کنند. کشتی ایران در چندین سال گذشته هزینه های زیادی 
برای معصومی انجام داده و پشت کردن او به کشور نمی تواند 
تصمیمی عاقلانه و در راستای منافع ورزش ایران باشد. او به 
خوبی می داند راهکار عبور از این حواشــی تلاش است و وی 
با ابزار تغییر تابعیت نمی تواند خواســته خود را به فدراسیون 

تحمیل کند.
معصومی از اســتعدادهای ناب کشتی است که در تمام 
رده های سنی پایه عنوان قهرمانی جهان را به دست آورده؛ او 
با تمرکز روی کارش و ارتقای ســطح فنی می تواند حتی به 
دوبنده تیم ملی بزرگســالان برسد منتها به شرطی که تفکر 
حرفه ای داشــته باشــد. او باید بماند و شایستگی هاش را به 
مربیان تیم ملی اثبات کند نه اینکه تا در یک انتخابی می بازد 

به فکر مهاجرت و تغییر تابعیت بیفتد. 
در نهایــت تصمیم گیــری درباره این موضــوع با خود 
معصومی اســت اما یادمان نرود که تجربه های مشابه نشان 
داده کــه این تیپ ورزشــکاران بعد از مهاجــرت موفقیتی 
به دست نمی آورند و معمولا شرایط شان بدتر از زمانی می شود 

که در کشور خودشان به فعالیت قهرمانی ادامه می دادند.

استعداد نابی که در مسیر اشتباه گام برمی دارد

پاسخ فدراسیون به درخواست آذربایجان منفی است
کشتی ایران اجازه جدایی به معصومی نمی دهد!

تیم ملی بسکتبال زیر ۱۶ سال پسران ایران در سومین دیدار خود از 
رقابت های غرب آسیا برابر اردن به پیروزی رسید و فینالیست شد. ایران 

همچنین صعودش به مسابقات کاپ آسیا را قطعی کرد.
شاگردان محمد سیستانی در سومین دیدار از مرحله انتخابی کاپ آسیا، مقابل 
تیــم اردن به میــدان رفتند و با نتیجه 96 بر 88 به برتری دســت یافتند. با این 
پیروزی، تیم ملی بسکتبال زیر 16 سال ایران جواز حضور در رقابت های کاپ آسیا 
2۰25 مغولستان را به دست آورد. نتایج چهار کوارتر این مسابقه به شرح زیر است:

کوارتر اول: 31- 19 به سود ایران
کوارتر دوم: 26- 16 به سود اردن

کوارتر سوم: 24- 19 به سود ایران
کوارتر چهارم: 25 -24 به سود ایران

در پایان این دیدار، بردیا خسروی با ثبت 19 امتیاز، 11 ریباند، 3 توپ ربایی، 
2 بلاک، 2 پاس گل و کارایی 3۰، به عنوان بهترین بازیکن میدان شناخته شد. تیم 
ملی ایران که برابر لبنان شکست خورده بود و برابر سوریه و اردن به برتری رسید، در 
مرحله فینال، روز پنج شنبه ساعت 2۰ به وقت ایران به مصاف تیم لبنان خواهد رفت. 
محمدصفا بهنیا، سروش فروتن، علیرضا رشیدی، هیراد شعبانی، یاسین مروت، بردیا 
 خســروی، امیررضا آذری، ماهان تقی زاده، عرشیا حردانی، محمدصالح پاک گوهر، 

امیرعلی رئیسی و کیانمهر کوچکی دوازده بازیکن ایران در این رقابت ها هستند.

صعودبسکتبالنوجوانانایرانبهفینالغربآسیا

تست دوپینگ یکی از شاخص ترین رکابزنان بزرگسالان ایران مثبت 
اعلام شد. 

تســت دوپینگ دو رکابزن در رده های ســنی بزرگســالان و نوجوانان از سوی 
نادو مثبت اعلام شــده اســت. این تســت های دوپینگ به درخواست فدراسیون 
گرفته شــده بود. از چند رکابزن بزرگســال برای کنترل دوپینگ تست گرفته شد 
که تســت دوپینگ یکی از آنها مثبت شــد. ایــن دوچرخه ســوار ملی پوش بوده 
و در تــور ایــران- آذربایجان و رویدادهای بین المللی حضور داشــته اســت.گفته 
می شــود که این رکابزن بــه احتمال زیاد دوپینگش را بپذیــرد تا محرومیتش به 
ســه ســال کاهش پیدا کند. از رکابزن نوجوان نیز در مســابقات جام آزاد گلستان 
 که خردادماه در پارک النگدره برگزار شــد، تست گرفته شد که تست او هم مثبت 
درآمد. رســول اسدی، رئیس فدراسیون دوچرخه ســواری ایران، مثبت  شدن تست 
دوپینگ این دو رکابزن را تایید و اعلام کرد: تســت های دوپینگ به درخواست خود 
فدراســیون گرفته شده است و این کار برای کنترل دوپینگ صورت گرفته و باز هم 

ادامه خواهد داشت.

مثبتشدنتستدوپینگیکیازشاخصترینرکابزنانایران

سرپرست سازمان لیگ والیبال بر این اعتقاد است که لیگ برتر ظرفیت بیش از ۱۲ تیم را ندارد.
جبار قوچان نژاد در مورد شرایط برگزاری لیگ برتر والیبال در فصل آینده گفت: ضرب الاجلی برای اعلام آمادگی تیم ها مشخص کردیم که همه باشگاه ها تا 22 
تیرماه پاسخ ما را دادند. 1۰ تیم باقیمانده از فصل گذشته و 2 تیم صعود کننده از دسته یک، آمادگی خود را اعلام کردند. ظرفیت لیگ برتر والیبال بیش از 12 تیم 

نیست. گزینه 12 تیمی بودن، منطقی تر و واقعی تر است. 
سرپرست سازمان لیگ والیبال ادامه داد: چند تیم دیگر هم )گنبد، مس سونگون و مشهد( برای حضور در لیگ برتر اعلام آمادگی کردند اما برنامه ما برای لیگ 
برتر با 12 تیم آماده و به رئیس فدراســیون والیبال ارائه شــده است. لیگ برتر از نیمه دوم مهرماه شروع خواهد شد. چون قرار است در بازی های کشورهای اسلامی 
هم با قدرت شــرکت کنیم، برنامه این بازی ها نیز در تقویم لیگ برتر گنجانده شــده، به این ترتیب که تیم ها چند هفته ای همزمان با برگزاری بازی های کشورهای 

اسلامی استراحت خواهند کرد. 
قوچان نژاد عنوان کرد: برنامه ما بســته شــده و حتی برای برگزاری مسابقات قهرمانی باشگاه های آســیا )5 اردیبهشت 14۰5( آماده هستیم تا کمترین فشار به 
تیم ها وارد شود و تیم ها با بیشترین میزان آمادگی به مسابقات برسند. به محض مشخص شدن هیئت رئیسه سازمان لیگ، برنامه های خود را به اطلاع اعضا و سپس 
هیئت رئیســه فدراســیون می رسانیم تا برای ابلاغ آماده شود. امسال، همچنین کم چالش ترین آیین نامه سازمان لیگ را خواهیم داشت و عنوان سوم مشترک نیز در 

کار نخواهد بود.

قوچاننژاد:ظرفیتلیگبرتروالیبالبیشاز۱۲تیمنیست

کارشناس کشتی آزاد گفت: نباید اعتماد به چرخه تیم ملی کشتی آزاد از بین برود چرا که کار سخت می شود. باید این مسیر اصلاح شود تا کشتی گیران 
با رقبای مستقیم خود رقابت کنند.

مراد محمدی درباره ترکیب نهائی تیم ملی کشتی آزاد برای حضور در مسابقات جهانی کرواسی گفت: به نظرم امسال تیم ما شرایط خیلی خوبی دارد. خوشبختانه پتانسیل 
بالایی در بین کشــتی گیران وجود دارد که اگر هرکدام از آن ها به تیم ملی راه پیدا کنند، می توانند صدای کشــتی ایران را در جهان بلند کنند. امســال تنها سالی بود که اگر 
مدیریت شرایط ایده آل تری داشت و برخی موضوعات بهتر مدیریت می شد، اتفاقات بهتری رقم می خورد. انتخاب امیرمحمد یزدانی در وزن 7۰ کیلوگرم نسبت به نفرات دیگر 

شرایط بهتری دارد و بحثی در این زمینه نیست. اما اگر فرآیند و چرخه ای برای انتخاب تعریف شده، بهتر است این چرخه از ابتدا تا انتها بدون دستکاری اجرا شود.
محمدی افزود: به نظر می رســد امســال روند چرخه با اختلال مواجه شود. به طور مثال کشتی گیرانی مانند احمد بذری یا فریبرز بابایی، از مسابقات کشوری وارد چرخه 
شدند و طبق روال باید تمام مراحل را طی می کردند تا به تیم ملی برسند. اما کشتی گیری که در مسابقات قهرمان کشور در دی ماه حضور داشته، ولی باید در شهریورماه هم 
صددرصد آماده  باشد و در تمام مسابقات اول شود، وگرنه حذف می شوند کار بسیار سختی دارد. این فشار آمادگی شش ماهه، از نظر اصول تمرینی، امکان پذیر نیست. نمی توان 
یک کشــتی گیر را شــش ماه در اوج آمادگی نگه داشت و از او انتظار داشت که در هر مســابقه پیروز شود. از طرفی برخی کشتی گیران مانند محمد و سینا خلیلی نیز دچار 
مصدومیت بودند. در نتیجه، امسال چرخه انتخابی از شرایط ایده آل خود فاصله گرفت. محمدی با اشاره به شرایط کلی سال جاری گفت: مصائب و مصدومیت های امسال باعث 
شــد چرخه شــرایط مناسبی نداشته باشد. با این حال الان انتخاب ها انجام شده، همه باید از تصمیمات کادر فنی حمایت کنیم. امسال تنها سالی است که اگر همدلی وجود 
داشــته باشــد، تیم ملی می تواند قهرمان جهان شود. اما برای سال های آینده، باید این معضل برطرف شود. نمی توان از یک کشتی گیر انتظار داشت در تمام طول سال در اوج 

آمادگی باشد، بدون اینکه با رقیب مستقیم خود رقابت کند. به نظر من، چرخه امسال از مسیر اولیه خود خارج شد.

محمدی:اعتمادبهچرخهانتخابیتیمهایملیکشتینبایدازبینبرود

انتخابات  از  اتحادیه تکواندوی آسیا،  نایب رئیس  محمد پولادگر، 
این اتحادیه انصراف داد.

مجمع انتخاباتی اتحادیه تکواندو آسیا )ATU( امروز در شهر »کُچینگ« 
مالزی برگزار خواهد شــد. این انتخابات در پی پایان دوره چهارســاله ریاست 
و اعضــای هیئت اجرائی این اتحادیه برگزار می شــود. ســیدمحمد پولادگر، 
نایب رئیس کنونی اتحادیه تکواندو آســیا، و  هادی ســاعی، رئیس فدراسیون 
تکواندو ایران، پیش از این برای کسب کرسی بین المللی در این مجمع ثبت نام 
کرده بودند. با این حال پولادگر دیروز با صدور بیانیه ای رســماً از ادامه رقابت 
انصراف داد. در بخشی از این بیانیه آمده: »در طول 17 سال گذشته، با تلاش 
بی وقفه و تکیه بر حمایت های بی شــائبۀ مردم و مسئولان کشور، موفق شدم 
کرسی نایب رئیســی اتحادیه تکواندو آسیا را حفظ کنم و از منافع ملی ایران 
اســلامی در شرایط پیچیده و چالش برانگیز، دفاع نمایم. این مسیر، همواره با 

افتخار و تعهدی عمیق نسبت به سربلندی میهنم پیموده شده است.
اما امروز، با توجه به حضور دو نامزد ایرانی برای یک کرســی، نگرانم که 
این وضعیت پیام هایی ناخواســته به جامعه بین المللی و اعضای اتحادیه آسیا 
منتقل کند و تصویر یکپارچه و مقتدر کشورمان را خدشه دار سازد. حفظ شأن 
و اعتبار ملی در مجامع بین المللی همواره برایم اولویتی غیر قابل  چشم پوشی 
بوده است. از همین  رو پس از تأمل بسیار و با در نظر گرفتن منافع عالی کشور، 
تصمیــم گرفته ام از ادامۀ رقابت برای این کرســی انصراف دهم. این تصمیم، 
تنها با هــدف جلوگیری از هرگونه انعکاس منفی و صیانت از وحدت و اقتدار 

جمهوری اسلامی ایران در عرصه بین المللی اتخاذ شده است.«

پولادگرازانتخاباتاتحادیهتکواندویآسیا
کنارکشید

صفحه ۹
پنجشنبه ۲  مرداد ۱۴۰۴
۲۸ محرم ۱۴۴۷ - شماره ۲۳۹۱۳

آگهی مزایده نوبت اول
آموزش و پرورش منطقه ۱۵ در نظر دارد فروش اموال اســقاطی را به 
صورت حراج با شــماره مزایده 3۰۰4۰۰4427۰۰۰۰۰1 از طریق مزایده 
واگذار نماید. متقاضیان از تاریخ انتشــار آگهی نوبت دوم اسناد مزایده را از 
سامانه ســتاد به آدرس www.setadiran.ir دریافت و مبلغ پیشنهادی 

خود را در سامانه بارگذاری نمایند.
متقاضیان جهت اطلاعات بیشتر با تلفن 337۱۲۱۵۱ تماس حاصل نمایند.

تاریخ انتشار: ۱۴۰۴/5/۲
 شرکت تعاونی مصرف محلی شهید احمد موسوی 
شماره ثبت: ۴۴۳۲۸ و شناسه ملی: ۱۰۱۰۰۸۹6۷۷6
آگهی دعوت مجمع عمومی فوق العاده نوبت اول

بدینوسیله از کلیه اعضای محترم شرکت تعاونی دعوت می شود تا در مجمع عمومی فوق العاده 
نوبت اول که راس ســاعت 16 روز دوشــنبه مورخ 14۰4/5/13 در محل دفتر شرکت تعاونی 
واقع در تهران خیابان وصفنارد قدیم خیابان شــهید رمضان پلاک 7 تشکیل می گردد حضور 

بهم رسانند. 
توجه: در صورتیکه هر یک از اعضا نتواند در مجمع عمومی فوق حضور یابد می تواند استفاده 
از حــق خود را برای حضور و اعمال رای در مجمع عمومی به یک نماینده تام الاختیار واگذار 
کند. تعداد آراء وکالتی هر عضو و هر شخص غیرعضو تنها یک رای خواهد بود و در این صورت 
تایید نمایندگی تام الاختیار با امضای بازرس تعاونی و امضای عضو هیئت مدیره تعاونی خواهد 
بود. بدیــن منظور عضو متقاضی اعطای نمایندگی باید حداکثر تــا یک روز قبل از برگزاری 
مجمع به همراه نماینده خود و با در دســت داشــتن مدرک موید عضویت در تعاونی و کارت 
شناســایی معتبر در محل دفتر شرکت تعاونی حاضر تا پس از احراز هویت طرفین )عضویت 
متقاضــی و اهلیت نماینده( برگه نمایندگی مربوط توســط مقام مذکور تایید و ورقه ورود به 

مجمع عمومی برای نماینده صادر گردد.
دســتور جلسه: ۱- طرح و تصویب اساســنامه جدید ۲- کاهش تعداد اعضاء اصلی هیئت 

هیئت مدیرهمدیره از 5 نفر به 3 نفر

روزهایروشن
درانتظارتیمملیوالیبال

محمدیان: ورزشکاران ایران در چنگدو 
پیام فرهنگی بزرگی دارند 

آگهی مزایده عمومی مرحله دوم
شرکت نورد و پروفیل صبح صبا )سهامی خاص( در نظر دارد ضایعات 
موجود در کارخانه این شرکت را از طریق مزایده عمومی بفروش رساند. 
متقاضیان می توانند از تاریخ نشر آگهی به مدت یک هفته به نشانی: ساوه، 
از  مزایده  اسناد  دریافت  و ضمن  مراجعه  معصومیه  بلوار  میدان سرداران، 

ضایعات بازدید و پاکات را تحویل حراست کارخانه نمایید.
آدرس بــه  شــرکت  ایــن  ســایت  در  مزایــده   اســناد 

  www.sobhsabarolling.com نیز قابل بازدید می باشد.

             آگهی مزایده باشگاه ملوان جوان فرماندهی 
  آموزش تخصص های دریایی باقرالعلوم)ع( نداجا/ رشت

به  عمومی  مزایده  طریق  از  مندرج  توضیحات  با  را  جوان  ملوان  ورزشی  مجموعه  دارد  نظر  در  فرماندهی  این 

متقاضیان واجدالشرایط به صورت استیجاری به مدت یکسال واگذار نماید. داوطلبان می توانند پس از انتشار این آگهی 
به آدرس رشت- میدان هفتم آذر- فرماندهی آموزش  بازدید  تاریخ 1404/05/09 جهت  تا  تاریخ 1404/05/02 حداکثر  از  اداری  در ساعات 

تخصص های دریایی باقرالعلوم)ع( نداجا/ رشت/ پشتیبانی مراجعه و نسبت به دریافت شرایط مزایده و برگه های پیشنهادی اقدام نماید.

مکان مورد اجارهردیفمکان مورد اجارهردیف

استخر سرپوشیده مجهز به سونا)بخار و خشک( جکوزی و حوض آب سرد7زمین چمن روباز و پیست دوومیدانی1

سالن ایروبیک، سالن تیراندازی، اتاق شطرنج8سالن بدنسازی با تجهیزات2

ساختمان مدیریت، دفتر اداری، آبدارخانه9سالن فوتسال و رزمی3

سرویس های بهداشتی، حمام و بوفه1۰سالن پینگ پنگ4

بوفه و دفتر پذیرش11نمازخانه، اتاق کودک و سالن چند منظوره5

امکان بهره برداری از پارکینگ موجود، کلیه امکانات، اقلام و تجهیزات موجود برابر تعرفه12سالن کشتی6

* شرکت در مزایده و ارائه پیشنهاد به منزله قبول شرایط تعیین شده می باشد و نداجا در رد یا قبول هریک از پیشنهادات به هر نحو که صلاح بداند مختار است.
هزینه درج آگهی روزنامه برعهده برنده مزایده می باشد. تلفن تماس: 09370970117 توانا 01333337673 شهری

 نیروی دریایی فرماندهی 
آموزش تخصص های دریایی 

حضرت باقرالعلوم)ع(/ نداجا رشت


